

FRENCH

<p>52%</p> <p>Des enfants sont venus à l'école en vélo, à pied, en scooter ou en bus pour la totalité ou une partie de leur trajet vendredi dernier (contre 33% habituellement).</p>	<p>Un grand bravo et merci à tous les enfants et leurs parents qui ont participé au Ride2School vendredi dernier!</p> <p>Nous avons établi un record impressionnant avec plus de la moitié des enfants qui sont venus de manière active à l'école!!!</p>
---	--

Le tableau ci-dessous se passe de commentaires! A noter que les enfants de maternelles et primaires ont fait le plus d'efforts!

	Ride2school October 2020					Ride2School June 2020	
	Total Active	Car				Total Active	Car
Maternelles	48%	52%			Maternelles	24%	76%
Elementaires	52%	48%			Elementaires	35%	65%
College	50%	50%			College	45%*	55.%*
Lyce	65%	35%			Lyce	76%*	24%*
Total	52%	48%			Total	35%	65%
						<i>note:missing data for college and lycee for June 2020, only 1/3 students have indicated their way of transport</i>	

Les parents de l'éco-comité organiseront 3 autres Ride2School cette année, mais nous encourageons évidemment toutes les familles à continuer régulièrement pendant l'année. Et même échanger juste une partie de son trajet avec un moyen de transport plus actif est bon pour la santé et l'environnement (et le parking autour du LCS!).

ENGLISH

52%

of children rode/scooted/walked or took bus for all or part of the trip to school on Friday (as opposed to 33% usually).

A big thank you and well done to all the children and parents who joined the Ride2School last Friday!
We have made a new stunning record with over half of the students who came to school in an active way!!!

The table below speaks for itself! The maternelles and elementary children are the ones who made the best efforts!

	October 2020					June 2020	
	Total Active	Car				Total Active	Car
Maternelles	48%	52%			Maternelles	24%	76%
Elementaires	52%	48%			Elementaires	35%	65%
College	50%	50%			College	45%*	55.%*
Lyce	65%	35%			Lyce	76%*	24%*
Total	52%	48%			Total	35%	65%
						<i>note:missing data for college and lycee for June 2020, only 1/3 students have indicated their way of transport</i>	

LCS eco-comite parents will organise 3 more Ride2School this year, but we of course encourage everyone to keep the good habits regularly throughout the year :-). And even swapping just the end of your school trip with a more active way is good for your health, the environment (and the parking around the LCS!).